

Bestyrelsesmøde i afdelingsbestyrelsen, Alboa afdeling 80, Salamanderparken

Novembermøde 2014

Afholdt torsdag den 27. november 2014 i fælleshuset klokken 19.00.

Til stede var: Mads, Elinor, Rune, Martin og Mikkel. Ayten kom senere, og afbud fra Flemming.

Dagsorden

1. Godkendelse af referat
2. Valg af referent
3. gangsti til busstop
4. orientering fra repræsentantskabsmøde
5. orientering fra udvalg
 - a. Aktivitetsudvalg (Ayten)
 - b. udeareal
 - c. diverse
6. indflydelse for udvalg
7. Indkomne forslag
8. Evt
9. Næste møde

Referat

Ad 1. Godkendelse af referat

Elinor ville gerne have ført til referat, at formanden blev bedt om at tale med VAM om at få sprøjtet mod græs mellem fliser o.lign. ellers godkendt.

Ad 2. Valg af referent.

Mikkel blev valgt.

Ad 3. Gangsti til busstop

Mads har møde med kommunen mandag d. 1. december, så det går fremad. Vi kigger på forslag fra Elinor om flisegang ved rundkørslen samt forslag fra Mads vedrørende stisystem fra Salamanderparken.

Ad 4. Orientering fra repræsentantskabsmøde

Mads oplyste om mødet. Mikkel supplerede.

Ad 5. Orientering fra udvalg

a. Aktivitetsudvalg (Ayten)

Der afholdes julearrangement for alle i afdelingen den 20. december.

Banko den 19. januar.

b. Udeareal (udgår, da Flemming er fraværende)

Martin fortæller lidt om gynger.

c. diverse

Genvæksanlæg, Rune. Der er dialog i gang for at få udleveret display til anlægget. Det er muligt at kontakte Torben for at få udleveret displayet, ellers vil man blive spurgt, næste gang Torben kommer rundt for at skifte filtre.

Ad 6. indflydelse for udvalg

Det bliver foreslået, at udvalgene får mere selvbestemmelse.

Vi bestemmer, at bestyrelsen i enkelt tilfælde kan give et udvalg beføjelser til at tage beslutninger uden, de skal fremlægges for bestyrelsen.

Ad 7. Indkomne forslag

Ad 8. Evt.

Bestyrelsen udfærdiger en klage til administrationen over arbejdsgangen i forbindelse med solcelleproblematikken i 55+boligerne.

Formanden har indhentet tilskud til at sende 2 bestyrelsesmedlemmer på kursus for nye bestyrelsesmedlemmer. Vi snakker om at sende hele bestyrelsen afsted og betale resten selv.

Storskrald, Torben har afleveret sit afgangsprøve, der handler om etableringen af et storskraldområde i byggeri som vores. Vi skal kigge på det og se, hvor meget af det, vi kan bruge.

Klage: opkørslen til de ulige numre, er for stejl. Der er flere biler, der er blevet ødelagt af at køre over det.

Porche kører for hurtigt ned ad hovedvejen. Vi snakker om vore handlingsmuligheder.

Vi har modtaget tre forslag til bestyrelsen fra en unavngiven beboer. Der er deværre ikke navn på, så vi kan ikke behandle dem.

Ad 9. Næste møde

Tilgår.

Tak for god ro og orden.